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Notulen van de openbare raadsvergadering, gehouden op 31 mei 2018 
 
Aanvangstijd:  20.30 uur 
Eindtijd: 22.50 uur 
Locatie:  Raadszaal van het gemeentehuis van Huizen 

 
 

Aanwezig: 
27 Raadsleden: 
(fv=fractievoorzitter) 
 

• VVD-fractie: 
mw. J.H. Prins (fv), J. Bartlema, R.G. Boom, S.H. van Klink, J.W. Meijerman, J. Ribberink (vanaf 
agendapunt 4), mevrouw J.M.T. van der Will (tot en met agendapunt 3) 

 

• CDA-fractie: 
R.H. Rebel (fv), mw. D.C. van Deutekom, R. Woudsma (vanaf 20.50 uur) 

 

• D66-fractie:  
mw. K. van Werven (fv), P. Lekkerkerker, mw. M.L.C. Verbeek 

 

• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 
mw. M.K. Rebel (fv), J.B.R. Driessen, L. Schaap 

 

• PvdA-fractie:  
M.W. Hoelscher (fv), K. Gencer, mw. M.N. Leeuwin 

 

• GroenLinks-fractie: 
mw. K.S. Rienstra (fv), mw. M.J. van den Berge, mw. M.E. Lemmens 

 

• ChristenUnie-fractie: 
W. Doorn (fv), mw. M. Terlouw 
 

• Fractie Leefbaar Huizen: 
R.W. de Bruijn (fv), mw. F.F.H. van der Kleij, F.E.R. Koning 

 

• SGP-fractie: 
R.J.C. Bource (fv) 
 

Voorzitter en griffier 
• K.S. Heldoorn, voorzitter 
• mw. J.H. Prins (voorzitter bij agendapunt 10) 
• J. Veenstra, raadsgriffier 
 

College: 
• mw. J. Bakker, mw. M.L.C. Verbeek, G.E.H. Pas, mw. M. Verhage 
 

Afwezig:  
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1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en verzoekt de aanwezigen om een moment stilte. 
Hij meldt dat de heer Woudsma (CDA) wat later zal zijn. 
 
2. Vaststelling agenda 
De voorzitter deelt mee dat het vragenuur, agendapunt 17, aan de agenda voor de vergadering van 
31 mei 2018 wordt toegevoegd. 
 
De heer Koning kondigt een motie (M1) vreemd aan de orde van de dag aan over “geluidsnormering 
aardgasvrij bouwen”. De raad stemt in met de toevoeging van de motie als agendapunt 18 aan de 
agenda voor de vergadering van 31 mei 2018. 
 
De voorzitter deelt mee dat de agenda voor de vergadering van 31 mei 2018 en de voortzetting 
ervan op 4 juni formeel één agenda is. De raad stemt in met zijn voorstel om beide agenda’s, met de 
voornoemde aanvullingen van de agenda van 31 mei 2018, voor het overige ongewijzigd vast te 
stellen. 
 
3. Afscheid mevrouw Van der Will 
De voorzitter deel mee dat mevrouw Van der Will voor een vaste baan in Hoorn heeft gekozen en 
daarom de raad van Huizen zal verlaten. In deze raad werd zij beschouwd als een betrokken en 
kundig raadslid en was zij vriendelijk en goed benaderbaar voor raadsleden, maar ook voor burgers, 
betrokkenen en ambtenaren. Namens de gemeente Huizen dankt de burgemeester mevrouw Van 
der Will voor de bijdrage die zij acht jaar lang heeft geleverd aan de lokale politiek van Huizen. 
 
Mevrouw Prins memoreert dat de fractie al afscheid heeft genomen van mevrouw Van der Will met 
een etentje en betreurt het dat dit haar laatste raadsvergadering zal zijn. Bij de VVD landelijk heeft 
mevrouw Van der Will de kadertrainingen gevolgd waaraan ze een goed netwerk overhield, maar ook 
was zij het liberaal geweten van de partij met een warme belangstelling voor het Fysiek Domein. 
Privé is zij grootmoeder geworden van drie kleinkinderen en haar zoon heeft een mooi 
horecaconcept in Amsterdam neergezet van waaruit hij heeft uitgebreid. Haar echtgenoot is altijd 
heel betrokken geweest bij het reilen en zeilen van de VVD en ook hij zal worden gemist. Mevrouw 
Van der Will heeft zich altijd met hart en ziel voor de thema-avonden van de VVD ingezet. Het is 
jammer, maar ook begrijpelijk dat zij nu zal vertrekken. De werkdruk is hoog en de reistijd voor de 
nieuwe baan is lang. Mevrouw Prins wenst haar veel succes in haar verdere carrière. 
 
De heer Hoelscher roemt de geweldige collegialiteit van mevrouw Van der Will. Hij noemt haar 
verder recht door zee. Niet alleen haar inzet, maar ook haar humor en leuke karakter zal hij 
ontzettend missen. Hij wenst haar veel succes en plezier in de toekomst. 
 
De heer Rebel dankt mevrouw Van der Will voor de prettige samenwerking. Vanuit de commissie 
Fysiek Domein noemt hij met name de Omgevingsdienst en Omgevingswet die haar 
aandachtspunten waren en hij is benieuwd wie deze nu zal overnemen. Hij dankt haar voor de tijd 
die ze hierin heeft gestoken. 
 
Mevrouw Van der Will heeft enige tijd geleden een artikel van een collega-raadslid uit den lande 
gelezen waarin werd gesteld dat het makkelijker is de politiek in te gaan dan eruit te gaan. Zelf heeft 
zij geworsteld met de keuze om de gemeenteraad te verlaten. Het is een fantastische, leerzame en 
bijzondere periode geweest. Haar betrokkenheid bij de VVD en de gemeente Huizen is groot en haar 
hart heeft echt bij de ondernemers gelegen. De VVD heeft steeds gepleit voor minder regeldruk en zij 
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is in dit kader trots op de opening van de vishandel Bunschoten op 1 juni. Zij hoopt dat deze casus en 
de politieke besluitvorming als een rode draad blijft gelden voor de komende periode. Hoewel haar 
motto’s steeds zijn geweest: zeer weloverwogen, liberaal en verbindend acteren, is uit anekdotes 
tijdens haar afscheidsetentje gebleken dat zij hier ook wel eens van af is geweken. Zij dankt haar 
collega’s voor de vele uren van samenwerking en wenst de fractie een fantastische nieuwe periode 
toe in het nieuwe college. In de heer Ribberink ziet zij een waardige opvolger en zij wenst hem veel 
succes evenals de VVD-wethouder, de heer Boom. 
Nu zij bijna geen raadslid meer is, pleit zij ten slotte voor een food-horecaconcept op het BNI-terrein 
waar zij haar oud-collega’s hoopt te treffen. 
De griffie wordt bedankt voor de geweldige ondersteuning, de bodes voor de catering en haar 
echtgenoot voor zijn input en zijn betrokkenheid. 
 
De voorzitter schorst de vergadering om de aanwezigen in de gelegenheid te stellen om afscheid te 
nemen van mevrouw Van der Will. 
 
4. Installatie van de heer Ribberink als raadslid 
De voorzitter stelt dat er een commissie onderzoek geloofsbrieven ingesteld dient te worden om de 
heer Ribberink te installeren. De heer Van Klink, mevrouw Terlouw en de heer Boom worden 
hiervoor middels loting benoemd. 
 
Mevrouw Terlouw deelt als voorzitter mee dat in het onderzoek geen belemmeringen zijn 
geconstateerd voor de toelating van de heer Ribberink als raadslid. 
 
De voorzitter concludeert dat de raad akkoord gaat met de benoeming van de heer Ribberink. 
 
De heer Ribberink legt de belofte af en wordt beëdigd. 
 
De voorzitter schorst de vergadering om de aanwezigen de gelegenheid te geven de heer Ribberink 
te feliciteren met toelating tot de raad. Na heropening wijst hij erop dat de heer Boom in de 
volgende vergadering wethouderskandidaat is. Via loting wordt de heer Gencer benoemt als derde 
lid van de commissie geloofsbrieven. 
 
4.1 Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van 22 maart 2018 
4.2 Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van 27 maart 2018 
4.3 Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van 29 maart 2018 
4.4 Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van 18 april 2018 
4.5 Notulen van de openbare raadsvergadering van 18 april 2018 
De besluitenlijsten en de notulen worden vastgesteld. 
 
5. Ingekomen stukken 
 
5.1.A Ingekomen stukken rubriek A, voor kennisgeving aannemen 
Mevrouw Rienstra stelt voor om aanbieding manifest “Groen Verdient de Ruimte” 
(Natuurmonumenten (4)) te verplaatsen naar rubriek E, omdat er tips in staan voor een groene 
gemeente. Zij zou graag Natuurmonumenten uitnodigen om een toelichting te geven op dit manifest. 
De raad stemt hiermee in. 
 
De heer Driessen verzoekt om overheveling van de brief van Erven Westrik BV over afschrift brief aan 
college inzake verzoek om maatregelen m.b.t. illegaal bouwwerk (7) naar rubriek D. 
De raad stemt hiermee in. 
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5.1.B Ingekomen stukken rubriek B, om preadvies in handen van het college 
Geen opmerkingen. 
 
5.1.C Ingekomen stukken rubriek C, afhandelen door het college 
De heer Doorn verzoekt om overheveling van de brief van dhr. J. Schra over ontevredenheid inzake 
gunning brugbediening aanloophaven (3) en de brief van Erven Westrik BV over bediening brug over 
de aanloophaven (4) naar rubriek D. 
De raad stemt hiermee in. 
 
5.1.D Ingekomen stukken rubriek D, afhandelen door college; kopie van de antwoordbrief naar 
raadsleden 
Geen opmerkingen. 
 
5.1.E Ingekomen stukken rubriek E, behandelen in commissie daarna voorleggen aan de raad 
Geen opmerkingen. 
 
5.1.F Ingekomen stukken rubriek F, behandelen samen met het raadsvoorstel over dit onderwerp 
Geen opmerkingen. 
 
5.1.G Ingekomen stukken rubriek G, afhandelen zoals bij elke stuk afzonderlijk vermeld 
Geen opmerkingen. 
 
5.2 (Schriftelijke) mededelingen van en beantwoording van raadsvragen door het college en 
de burgemeester 
Er zijn geen mededelingen van het college en/of de burgemeester. 
 
5.3 Overzicht stand van zaken uitwerking moties en initiatiefvoorstellen 
Geen opmerkingen. 
 
6. Hamerstukken 
 
6.1 Vergroten toegankelijkheid Verenigingsgebouw De Baat 
Mevrouw Rebel is blij dat het verenigingsgebouw wordt aangepast waardoor het ook voor iedereen 
beter toegankelijk wordt. Dorpsbelangen is eigenlijk geen voorstander van de ‘potjescultuur’ en de 
pot reserve Sociaal Domein is heel royaal. De voorstellen zullen kritisch worden beoordeeld. 
 
De raad stemt met het voorstel in. 
 
6.2 Rapportage integriteitsbeleid 2017 
De raad stemt zonder beraadslaging in. 
 
6.3 Rapportage monitoring aanbevelingen rekenkamercommissie 
De raad stemt zonder beraadslaging in. 
 
7. Voorziening voor ledverlichting sportverenigingen 
De voorzitter werkt met een sprekerslijstje waarmee vooraf wordt geïnventariseerd wie het woord 
wil voeren. Het blijft vanzelfsprekend toegestaan om te interrumperen of aan te vullen. 
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Volgens de heer Rebel heeft het voorstel van het college naar aanleiding van motie ledvoorziening 
22 maart jl. gemengde gevoelens opgeroepen bij het CDA. Het doel was duidelijkheid te verkrijgen 
over een eventuele regeling voor 5 juli. Het voorstel maakt een tussenstap met een energiescan en 
streeft naar de einddatum van voorjaar 2019. De motie werd vervolgens verruimd tot alle sportclubs 
en culturele instellingen. In de commissie is hierover uitgebreid gesproken en hier is gebleken dat er 
voor een aantal clubs de ambitie en noodzaak bestaat om snel duidelijkheid te krijgen. Het CDA 
stemt wel in met de verruiming omdat het college duidelijk heeft weten te maken dat dit 
bewustwording voor energiebesparing creëert bij diverse instellingen. Ook in de energiescan wordt 
een meerwaarde erkend. Om tegemoet te komen aan de wens tot versnelling van een aantal clubs, 
heeft het CDA een amendement opgesteld dat namens Dorpsbelangen, D66, GL, PvdA, VVD, CU en 
de SGP wordt ingediend en dat oproept tot tempo maken. Amendement (A1) behelst de volgende 
wijziging van het voorgestelde besluit: 
- aan beslispunt 2 wordt toegevoegd: “…..Een voorwaarde zal zijn, dat sprake moet zijn van 

gebleken commitment tot het willen treffen van duurzaamheidsmaatregelen, bijvoorbeeld 
blijkende uit een overgelegd investeringsoverzicht.”; 

- beslispunt 4 wordt in zijn geheel vervangen door het volgende nieuwe beslispunt 4: 4. Met 
betrekking tot de Huizer Hockey Club, -Base- en softbalvereniging De Zuidvogels, 
atletiekvereniging Zuidwal, en de verenigingen die zich nog melden en met deze drie verenigingen 
vergelijkbaar zijn, wordt voor 1 juli a.s. een energiescan uitgevoerd die door de gemeente wordt 
vergoed, waarna het college in september a.s. een voorstel klaar heeft op basis waarvan de raad 
in de begrotingsraadsvergadering van 1 november a.s. een besluit kan nemen over een 
aanvullende gemeentelijke voorziening voor de vervanging van de veldverlichting door LED-
verlichting en/of eventuele andere energiemaatregelen bij deze verengingen. Voor de overige 
sportverenigingen/-stichtingen zal, op basis van energiescans en in overleg met het Sport 
Platform Huizen, uiterlijk in het eerste kwartaal 2019 een voorstel aan de raad worden 
uitgebracht op basis waarvan ook voor deze sportverenigingen/stichtingen een besluit genomen 
kan worden over een aanvullende gemeentelijke voorziening voor duurzaamheidsmaatregelen. 

 
De heer Van Klink was net als de heer Rebel in eerste instantie verrast door het raadsvoorstel. Door 
de energiescan – waarvan overigens de meerwaarde wel wordt erkend - vreesde hij desastreuse 
gevolgen van een vertraging, zoals ook door een inspreker werd aangegeven, namelijk dat 
ledverlichting voor de baseball- en softbalverenging een risico is voor de continuïteit van de 
vereniging. De VVD heeft er geen moeite mee om culturele instellingen ook de mogelijkheid te 
bieden om te verduurzamen. 
 
De heer Driessen stelt als mede-indiener van het amendement dat het een goede aanvulling is. Wel 
waarschuwt hij ervoor dat de opmerking in het raadsvoorstel dat er in principe geen financiële 
middelen beschikbaar zijn de verenigingen wellicht op het verkeerde been zou kunnen zetten. 
 
Mevrouw Van Werven memoreert dat D66 in de vorige raad de motie mede heeft ingediend. Hoewel 
het voorstel van het college anders was dan bedoeld, is D66 positief over de bredere visie van het 
college op duurzaamheid in Huizen. Gezien de gevolgen van vertraging voor een aantal sportclubs 
onderschrijft D66 het amendement waarmee tegelijkertijd het voorstel van het college van harte 
wordt ondersteund. 
 
Mevrouw Van den Berge stelt dat een versnelling ten goede komt van verenigingen die meer tempo 
willen maken en serieus zijn over duurzaamheidsinvesteringen. 
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Mevrouw Leeuwin zegt dat de PvdA het voorstel van het college goed vond, maar het deed niet 
volledig recht aan de wens van de clubs om tempo te maken. Om aan hen tegemoet te komen, dient 
het PvdA het amendement graag mede in. 
 
De heer De Bruijn wijst erop dat het voorstel van het college absoluut geen antwoord is op de vraag 
die in de motie was verwoord, zelfs nadat Leefbaar Huizen de motie destijds heeft aangepast op 
verzoek van een aantal partijen. Het is bekend dat het ledverlichtingsplan uitstekend is. Hoeveel het 
kost is niet bekend, maar het plafond is wel bepaald. Leefbaar Huizen heeft verzocht om een pot van 
126.000 euro te bestemmen voor de ledverlichting en eventueel ook voor de energiescan. Deze 
aanvulling is niet opgenomen in het amendement waarmee dus pas in november een besluit wordt 
genomen. Leefbaar Huizen zal het amendement derhalve niet steunen. 
 
De heer Rebel heeft de heer De Bruijn uitgelegd dat het bedrag niet in het voorstel is opgenomen 
omdat hiervoor de uitwerking nodig is. Op 1 november bij de begrotingsraad kan worden besloten 
over of en hoeveel geld. 
 
De heer De Bruijn zegt dat nu nog steeds niet duidelijk is hoeveel geld ervoor wordt uitgetrokken en 
dat de sportclubs nog steeds niet weten waar ze aan toe zijn. 
 
Mevrouw Terlouw staat positief tegenover de energiescan omdat zij denkt dat het ook in het belang 
van verenigingen is om aan hun leden te laten zien dat een weloverwogen keus wordt gemaakt en 
dat deze kan worden onderbouwd aan de hand van een energiescan die door de gemeente wordt 
vergoed. Zoals uit de stukken van de Tennisvereniging Huizen blijkt, is het niet zonder meer nodig dat 
de gemeente bijdraagt aan ledverlichting. Deze heeft zelf een scan gedaan en heeft eerst 
geïnvesteerd in de besparingen die het meest opleverden. Pas daarna is de ledverlichting 
doorgevoerd. De noodzaak van een aantal clubs om op korte termijn ledverlichting in te voeren 
wordt niet in alle gevallen ingegeven door verduurzaming. De CU dient het amendement mede in 
omdat het een aanscherping is van de energiescan en omdat het meer duidelijkheid naar de 
verenigingen schept. 
 
De heer Bource vindt het belangrijk om verder te kijken dan naar ledverlichting alleen. De 
energiescan is nuttig om zicht te krijgen op laaghangend fruit. De SGP heeft ingestemd met het 
amendement omdat het goed is om vaart te maken voor verenigingen die dit tempo behoeven. Met 
betrekking tot duurzaamheid bestaat er een voorkeur voor een revolverende lening boven een 
subsidie. Het is belangrijk dat er een plan van aanpak komt dat wordt opgesteld door een 
deskundige. 
 
Wethouder Verhage vindt dat de versnelling heel duidelijk is geformuleerd in het amendement 
omdat er ook data worden genoemd. De clubs moeten voor 1 juli a.s. de energiescan doen waardoor 
het college in september een besluit kan nemen en de raad dit kan doen in de begrotingsraad in 
november. In haar optiek zorgt het amendement ervoor dat het raadsvoorstel nog meer kracht heeft 
gekregen. 
 
De voorzitter concludeert na stemming dat het amendement in meerderheid is aangenomen met de 
stem van Leefbaar Huizen tegen. 
 
De voorzitter concludeert dat het gewijzigde voorstel in meerderheid is aangenomen met de stem 
van Leefbaar Huizen tegen. 
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8. Grondverkoop 2e fase Oude Haven 
Mevrouw Van Deutekom deelt mee dat het CDA in de commissievergadering vragen heeft gesteld 
over de aanbesteding en de bijdragen. Deze vragen zijn duidelijk beantwoord. Het CDA is blij met de 
toezegging om niet te hoog te bouwen bij de scheepswerf en stemt in met het raadsvoorstel. 
 
De heer Gencer zegt dat de PvdA de wens heeft om de buurt bij het onderwerp te betrekken. Hij 
geeft het nieuwe college mee om het participatietraject goed te volgen. 
 
De heer Bource stelt dat in de commissie al is aangegeven dat de SGP zal instemmen. Over de 
geluidshinder door Coronel is toegezegd dat er voldoende maatregelen getroffen zullen worden om 
overlast te voorkomen. Ten behoeve van het duurzaam bouwen heeft de SGP voorgesteld om 
riothermide energie uit de riolen te gebruiken. 
 
Mevrouw Van Werven meldt dat D66 ook al heeft aangegeven akkoord te zijn met het voorstel. Zij is 
blij met het voorstel, met name met het feit dat er nu al wordt gesproken over aardgasloos bouwen. 
 
De heer Meijerman zegt dat de VVD ook akkoord is met het voorstel. De verkoopprijs van de grond 
lijkt marktconform, de kopers zijn gerenommeerde partijen waardoor de kans op stagnatie niet groot 
lijkt en gezien de gunstige marktomstandigheden gaat hij ervan uit dat het project ruim binnen de 
twee jaar zal zijn gerealiseerd. Hij sluit zich aan bij de opmerking van de heer Bource over het 
voorkomen van geluidshinder door Coronel. 
 
De heer Doorn is ook blij met het voorstel waarin ruimschoots aandacht is voor het 
duurzaamheidsaspect. Riothermie is eigenlijk thermische energie uit afvalwater en naast het complex 
ligt heel veel oppervlaktewater. Hieruit kan dus ook energie worden opgewekt. 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel met grote meerderheid is aangenomen. 
 
9. Opstellen bestemmingsplan Wijngaard en toepassen coördinatieregeling 
De heer Bource zegt dat de SGP al in de commissie heeft aangegeven in te kunnen stemmen met het 
voorstel. Hij is blij dat er ook een aantal sociale huurwoningen wordt gebouwd en dat het proces met 
de omgeving goed is verlopen. 
 
Mevrouw Van Deutekom heeft begrepen dat de buurt tevreden is en dat er geen bezwaren worden 
verwacht. Derhalve zal het CDA ook instemmen met het voorstel. 
 
Mevrouw Rienstra deelt mee dat GL in de commissie al heeft laten weten in te stemmen met het 
voorstel. Zij wil graag nog even benadrukken dat GL blij is met de extra sociale huurwoningen en met 
het toepassen van de coördinatieregeling die ervoor zorgt dat het proces vlot zal verlopen. 
 
Mevrouw Van Werven zegt dat D66 ook enthousiast is over dit heldere voorstel en het goed 
doorlopen proces. Het is goed dat het een combinatie wordt van vrijesectorwoningen en sociale 
woningbouw. 
 
De heer Driessen zegt dat Dorpsbelangen twijfels heeft over de akoestische maatregelen. Hoewel de 
rapporten geen problemen uitwijzen, is een bedrijf zo dicht bij woningen niet echt wenselijk. 
Dorpsbelangen zal wel instemmen met het voorstel. 
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De heer Doorn meldt dat de CU ook heeft aangegeven akkoord te zijn met het voorstel. Het is mooi 
dat het proces zo snel is doorlopen, dat er extra woonruimte in de buurt beschikbaar is gekomen en 
dat er vervolgens ook nog extra woonruimte op het terrein zelf komt. 
 
De heer De Bruijn licht toe dat het op zich een prachtig plan is dat snel wordt uitgevoerd. Uit de 
stukken blijkt dat het eerste plan uit 2016 van alleen sociale woningbouw uitging. Dit bleek echter 
niet genoeg op te leveren en daarom zijn er ook vrijesectorwoningen toegevoegd waardoor De 
Alliantie is weggevallen. Hij vraagt zich af of dit niet te voorzien was geweest. Het college heeft 
echter het juiste besluit genomen en Leefbaar Huizen kan instemmen met het voorstel. 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel unaniem wordt aangenomen. 
 
De voorzitter schorst kort de vergadering om de vicevoorzitter, mevrouw Prins, zijn plaats in te laten 
nemen voor de behandeling van agendapunt 10. 
 
10. Zienswijze over de jaarstukken 2017 en ontwerpbegroting 2019 van de Veiligheidsregio Gooi 

en Vechtstreek 
De voorzitter (mevrouw Prins) heropent de vergadering. 
 
De heer Bource zegt dat de SGP kan instemmen met het voorstel dat uitgebreid is besproken in de 
commissie. 
 
De heer Doorn memoreert dat de CU in de commissie heeft gesteld het voorstel mee terug te nemen 
naar de fractie. De portefeuillehouder heeft laten weten dat het nieuwe dekkingsplan nog moet 
worden vastgesteld en dat er een bestuursconferentie over is geweest. Kan de burgemeester een 
korte toelichting geven op de uitkomst hiervan? De investeringspiek is voldoende toegelicht. 
 
De heer Koning zegt dat Leefbaar Huizen kan instemmen met het voorstel. 
 
De heer Bartlema deelt mee dat in de commissie al is aangegeven dat de VVD instemt met het 
voorstel, maar wel kanttekeningen heeft. De bijdrage van Huizen voor de Veiligheidsregio is zeer 
hoog terwijl de dekking voor Huizen is teruggelopen, volgens de VVD een gevolg van bezuinigingen 
van de Veiligheidsregio. De portefeuillehouder wordt verzocht om de teruggelopen dekking weer aan 
te scherpen. De VVD hoort graag wanneer het te ontwikkelen dekkingsplan gereed is – inclusief een 
overzicht van de uitruktijden van andere gemeenten - en verzoekt om het zo snel mogelijk in de 
commissie te bespreken. Ook wordt de portefeuillehouder gevraagd alert te zijn om mogelijke extra 
bezuinigingen. In de commissie is gesproken over de late aanlevertermijn van de stukken en spreker 
verneemt graag het resultaat van het overleg met het bestuur van de Veiligheidsregio op 17 mei jl., 
met name van de zienswijze van de overige gemeenten op de begroting en jaarstukken. Zijn er 
afspraken gemaakt met betrekking tot het vanaf nu tijdig toezenden van de vergaderstukken aan de 
gemeenteraden? Het laatste verzoek aan de portefeuillehouder is om de raad op de hoogte te 
houden van de ontwikkelingen op het gebied van de fusie met Flevoland. Met inachtneming van 
bovenstaande opmerkingen kan de VVD instemmen met het voorstel. 
 
De heer Hoelscher sluit zich aan bij de vraag over terugkoppeling naar aanleiding van de 
bestuursconferentie op 30 mei. Met betrekking tot het dekkingsplan wijst hij erop dat het 
percentage overschrijdingen alleen iets zegt over het aantal en niet over de mate waarin het in het 
dekkingsplan voorgenomen tijden ook overschreden worden. Hij pleit ervoor om meer aandacht te 
besteden aan de aanrijtijden van de brandweer. De PvdA kan instemmen met het voorstel. 
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De heer Woudsma memoreert dat het CDA het voorstel heeft teruggenomen naar de fractie met een 
vraag over de structurele of incidentele kosten. Na beantwoording kan het CDA instemmen met het 
voorstel. 
 
Mevrouw Rienstra heeft het eerste punt van de jaarrekening van 2017 mee teruggenomen naar de 
fractie vanwege de voorgestelde zienswijze. Naar aanleiding van de toelichting door de 
portefeuillehouder is GL akkoord met het voorstel. 
 
De heer Lekkerkerker zegt dat D66 kritiek heeft op de dekking en op het indienen van de zienswijze. 
D66 heeft op dit moment geen aanvullende vragen en stemt daarom in met het voorstel. 
 
Mevrouw Rebel wijst erop dat de bijdrage voor de regio in 2019 ruimt 600.000 euro zal stijgen. Voor 
Huizen komt dit neer op 100.000 euro. Dorpsbelangen Huizen kan niet instemmen met storting van 
70.000 euro in de egalisatiereserve omdat zij, zoals eerder gezegd, geen voorstander is van 
potjescultuur. Zij heeft begrepen dat er een nieuw dekkingsplan komt en dat de portefeuillehouder 
hier aandacht voor zal vragen. 
 
Burgemeester Heldoorn gaat in op de bestuursconferentie tussen de Veiligheidsregio´s van Flevoland 
en van Gooi en Vechtstreek die als onderwerp de toekomstige samenwerking had. Op grond van de 
wet van de Veiligheidsregio’s is het niet mogelijk om op dit moment over grenzen heen te fuseren. 
Wel zal de ambtelijke en operationele samenwerking intensief worden voortgezet. De burgemeester 
is onder de indruk van wat een kleine Veiligheidsregio bereikt. 
Op dezelfde dag is een bestuursvergadering geweest van Gooi en Vechtstreek en hier waren de 
stukken op basis waarvan de zienswijze wordt bepaald niet aan de orde. Deze worden pas behandeld 
op 4 juli. De gemaakte opmerkingen hierover zullen uiteraard meegenomen worden. Wel zijn de 
bestuurskeuze voor het brandrisicoprofiel en het dekkingsplan besproken. Er bleek brede 
instemming om de raden intensief te betrekken bij deze discussie. Op 4 juli wordt het 
brandrisicoprofiel vastgesteld. Op 3 oktober wordt het concept-dekkingsplan vastgesteld. Hierover 
gaat de burgemeester – conform de wet – in gesprek met de raad. Op verzoek van de heer Heldoorn 
zal de raad in de tussenliggende periode ook goed geïnformeerd worden. De werkgroep die bestaat 
uit afgevaardigde uit de raden wordt bij het proces betrokken. Voor Huizen is dit de voorzitter van de 
commissie ABM, de heer Meijerman. Over toekomstige bezuinigingen gaat de raad en deze zal in de 
volgende begrotingsdiscussie aan de orde komen. 
 
De heer Doorn dankt de portefeuillehouder voor zijn antwoorden. De CU kan op grond van wat er op 
dit moment voorligt instemmen met het voorstel. 
 
Mevrouw Rebel heeft tijdens haar termijn aangegeven akkoord te zijn met punt 1, maar niet met 
punt 2 van de jaarrekening 2017. 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel unaniem is aangenomen, met inachtneming dat 
Dorpsbelangen Huizen tegen punt 2 van de jaarrekening 2017 stemt. 
 
De voorzitter schorst de vergadering om haar plaats weer af te staan aan de burgemeester. 
 
17. Vragenuur 
De voorzitter heropent de vergadering. 
 
De heer Bartlema deelt mee dat er op het evenemententerrein maximaal acht campers voor 
maximaal 48 uur gratis mogen staan. Met grote regelmaat zijn dit er meer en de verwachting is dat 
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het aantal campers in Europa alleen maar zal toenemen. Gezien deze ontwikkeling is het wellicht 
zinvol om te onderzoeken of het mogelijk is om de camperplaats betaald te laten worden, een idee 
dat ook door de NKC, de Nederlandse Kampeerclub, wordt ondersteund. Is het college bereid om te 
bekijken of het mogelijk is om op termijn over te stappen naar een betaalde camperplaats en is het 
bereid om de expertise van de NKC hierbij in te schakelen? 
 
Wethouder Verbeek memoreert dat ambtelijk al een keer is gekeken naar de mogelijkheden. Destijds 
is besloten om even te wachten tot het nieuwe havengebouw gereed zou zijn. Dit is inmiddels een 
weken geleden geopend. Zij meent dat een onderzoek nuttig zou zijn en zou dit willen meegeven aan 
het nieuwe college. 
 
De heer Bartlema is blij met deze reactie. 
 
De heer Doorn wijst erop dat in het coalitieakkoord staat dat onderzoek wordt gedaan naar een 
camping. In die zin verbaast de vraag van de heer Bartlema hem. 
 
De heer Bartlema meent dat het een het ander niet uitsluit. 
 
18. Motie (M1) Vreemd aan de orde van de dag over geluidsnormering aardgasvrij bouwen 
De heer Koning stelt dat er nog geen regelgeving bestaat omtrent aardgasvrij bouwen. Mede op basis 
van een expert die heeft aangegeven dat het verstandig zou zijn om nu al normering vast te leggen in 
de gemeente, dient Leefbaar Huizen de volgende motie in: 
 
De raad van de gemeente Huizen, in vergadering bijeen op 31 mei 2018, gelet op het bepaalde in 
artikel 44 van het reglement van orde voor de vergadering en overige werkzaamheden van de raad, 
overwegende dat: 
- De wet voortgang energietransitie per 1 juni 2018 in werking zal treden, aldus het staatsblad 

2018, nummer 129; 
- De inwerkingtreding van deze wet tot gevolg heeft dat alle nieuwbouwwoningen waarvoor op of 

na 1 juni 2018 een Omgevingsvergunning wordt aangevraagd zonder gasaansluiting te worden 
gebouwd; 

- In het voorstel over grondverkoop op tweede fase Oude Haven ook vermeld wordt dat de te 
realiseren woningen aardgasvrij worden gebouwd; 

- Er geen specifieke geluidsnormen voor luchtwarmtepompen van rijkswege zijn vastgesteld; 
- Het daarom wenselijk is om inzicht te krijgen of de huidige regelgeving lokaal en landelijk 

toereikend is voor aardgasvrij bouwen en zo niet of lokale regelgeving hiervoor kan worden 
vastgesteld. 

 
Draagt het college op: 
 
uiterlijk in zijn vergadering van 27 september a.s. aan de raad een voorstel voor te leggen waarin:  
1. Duidelijk wordt gemaakt of de geluidnormering voor luchtwarmtepompen in de huidige 
bouwregelgeving toereikend is voor de nieuwe verplichting tot aardgasvrij bouwen. 
2. Als dat niet het geval is, aangeeft of de wenselijkheid of noodzakelijkheid er is op lokaal niveau, in 
afwachting van eventuele hogere regelgeving, hiervoor regelgeving vasts te stellen en in het 
bevestigende geval ook een voorstel bevat voor de vaststelling van lokale regelgeving over 
geluidhinder als gevolg van luchtwarmtepompen. 
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En gaat over tot de orde van de dag. 
 
De heer Rebel hoort de heer Koning enerzijds zeggen dat er geen regelgeving is en anderzijds ziet hij 
een opdracht aan het college om te onderzoeken of de huidige regelgeving voldoende is. Het woord 
toereikend betekent een grens. Welke grens is dit? Hij verzoekt het college te reageren op de motie. 
 
De heer Gencer heeft op internet gevonden dat er wel wetgeving is wanneer de warmtepomp zich 
binnen de woning bevindt. Een pomp die buiten staat, wordt gemeten vanaf een afstand van 5 m. 
Ook hij is benieuwd naar een reactie van het college zelf. 
 
De heer Schaap meent dat er nauwelijks overlast is van warmtepompen in nieuwbouw. Het grote 
probleem doet zich voor bij renovatieprojecten wanneer een dergelijke pomp op een plat dak moet 
worden geplaatst. In principe zou ook met elektrische radiatoren gewerkt kunnen worden. Deze 
veroorzaken helemaal geen geluidsoverlast en zijn nog goedkoper in brandstofgebruik dan 
geiserradiatoren. Bij het gebruik hiervan zouden warmtepompen in het geheel niet nodig zijn. 
 
De heer Doorn is benieuwd waar de prioriteit van de heer Koning ligt. Verder is hij benieuwd wat de 
heer Koning precies van het college vraagt en welk besluit de raad naar aanleiding van een 
onderzoek zou moeten nemen. Als de regelgeving toereikend is, waarom zouden er dan lokaal nog 
aanvullende zaken vastgesteld moeten worden? 
 
De heer Meijerman concludeert dat er kennelijk geen normen zijn voor geluidsoverlast met 
betrekking tot warmtepompen. Hem lijkt dit een omissie en hij vindt dat hier duidelijkheid over moet 
zijn. Hij wacht de reactie van het college even af voor een besluit over de motie te nemen. 
 
De heer Koning herhaalt dat er geen normering bestaat. 
 
De heer Gencer weerspreekt dit en citeert getallen over het aantal te produceren decibels. 
 
Mevrouw Van Werven stelt dat er in ieder geval een toelichting van de wethouder nodig is om te 
horen of er überhaupt sprake is van regelgeving. 
 
Mevrouw Rienstra leest in het stuk dat er een normering is. 
 
De heer Doorn heeft gevraagd wat de heer Koning met het voorstel beoogt en welk besluit de raad 
zou moeten nemen. Verder is zijn suggestie aan de heer Koning om de motie aan te houden en zijn 
vragen in de commissie te stellen. 
 
De heer Bource vindt het belangrijk om te bekijken wat er is geregeld en wat er geregeld moet 
worden. Is de wethouder bekend met de Nederlandse Stichting Geluidshinder? Behalve 
warmtepompen kan er ook overlast worden ervaren door airco-installaties. 
 
Wethouder Pas constateert dat de formulering van de motie zeer ruim is. Het college kan zich wel 
vinden in de motie en ziet geen belemmering in de uitvoering, maar hij wil wel op wijzen op de 
enorme opgave van de energietransitie en hij waarschuwt ervoor dat deze opgave nog moeilijker zal 
worden door bij voorbaat allerlei beperkingen op te werpen. In dit kader noemt hij de reactie van de 
raad op windmolens en zonnepanelen in beschermd dorpsgezicht. 
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De heer Koning? begrijpt dat de wethouder wijst op het evenwicht tussen duurzaamheid en 
leefbaarheid. Hij is blij dat deze de motie wil uitvoeren. Hij zou graag een overzicht krijgen van de te 
verwachten overlast. 
 
De heer Doorn voelt zich aangesproken door de reactie van de wethouder inzake de zonnepanelen in 
het beschermd dorpsgezicht. Het was de CU die dit heeft opgeworpen. Hij denkt dat zonnepanelen 
kunnen worden vervangen door een energiecoöperatie met zonnepanelen op daken van 
bijvoorbeeld een bedrijventerrein. De CU zal de motie niet steunen, omdat de discussie in de 
commissie moet worden gevoerd. 
 
De heer Bource neemt aan dat zijn opmerking over de Nederlandse Stichting Geluidshinder wordt 
meegenomen in het onderzoek. 
 
De heer Gencer vindt de toelichting van de wethouder duidelijk en staat hier volledig achter. Wel kan 
de PvdA de motie steunen. 
 
De heer Meijerman is blij dat de wethouder de motie overneemt. Hij denkt dat het goed is dat bij de 
aanvang van de bouw bekend is wat de normen zijn ten aanzien van de geluidsoverlast. 
 
Mevrouw Van Werven benadrukt het uitgangspunt van de enorme opgave om huizen heel snel 
duurzaam te krijgen. 
 
Mevrouw Lemmens zegt dat GL in eerste instantie geen behoefte had aan de motie, maar er ook 
geen bezwaar tegen heeft. Nu het college de motie overneemt, zal GL deze steunen en tegelijkertijd 
zal GL zich enorm inspannen om de transitie mogelijk te maken. 
 
De voorzitter concludeert na stemming dat de motie is aangenomen met de stemmen van de CU 
tegen. 
 
Schorsing 
De voorzitter schorst de vergadering om 22.50 uur tot 4 juni a.s. om 19.30 uur. 


